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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mivel indokolja, hogy nem emelik a 
nyugdíjminimumot? - Nép hangja" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!
 Az elmúlt években megszokhattuk, hogy Ön a Fidesz szája ízének megfelelő kérdésekkel
 hirdet nemzeti konzultációt. Most a nép szeretne Önnel konzultálni azokban a kérdésekben,
 amelyeket a nép tart fontosnak. 

Ezúttal az alábbi levél érkezett egy honfitársunktól:

A kérdésem következő lenne: a nyugdíjminimum hosszú ideje 28.500 Ft. Ettől az összegtől sok
egyéb juttatás is függ, pl. az ápolási díj összege. Én 15 évvel ezelőtt a pedagógusi pályát hagytam el
azért, hogy súlyos beteg édesapámat ápolhassam. Az ápolási díjam semmit nem ért, a munka 24
órából állt, szabadság, szabadidő nélkül. Apukám halála után édesanyám összeroppant, azonnal vele
mentem ápolásira. Kérdezem: az időseket otthon ápolókat miért nem illeti meg nyugdíjazáskor a
plusz havi 50 000 Ft?  Az ő 24 órás munkájuk miért ér jelenleg is kevesebbet, mint a gyereküket
ápolóké?   Az idős  szeretteiket  ápolók havi  30-70 000 Ft-ját  teljes  egészében felzabálta  már  az
infláció. Nem gondolja, hogy ezt jócskán kompenzálni kellene? Ön és a sleppje meg tudna ebből
élni  havonta?   Az otthon ápolók nyugdíja  bőven 100 000 Ft  alatt  lesz,  pedig éjt  nappallá  téve
ápolnak évekig, pont azért, mert az ápolási díj nagyon alacsony összeg.   Mivel indokolja, hogy
nem emelik a nyugdíjminimumot, hogy az ápolási díj több lehessen?
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